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Besluitenlijst Commissie Bestuur 2 november 2023 

Aanwezigen  

Voorzitter: J.J.M.M. Wezenbeek 

Secretaris: R.C.G. Dam 

Deelnemers:  

VLP Roosendaal E.J.C. De Regt, W.C.H. Brouwers, K.A. Raggers, G.A. van Zalinge 

Roosendaalse Lijst: S.J.C.M. van Looveren, P.L.F. Raijmaekers, A.H.J. Verstijlen,  R.G.J. van Broekhoven 

VVD: M. van der Bijl, M. Nefs 

GroenLinks: L.C. Villée, A.J.M. Gepkens  

CDA: P.F.A. Smits, A.S. Hamans 

PvdA: B. Rommens, P.R. Klaver, M.B. Zijp 

D66: B. Taher 

Burger Belangen Roosendaal: S. Bozkurt, P.M. van der Heijden 

Forum voor Democratie: C.S.A. van Leerzem 

Vitaal Liberaal: A.C.J.C. Sieben, K. Kraak  

College: E.G.A. van der Star, M.A.C.M.J. van Ginderen, S.M.J. Vermeulen, C.F.G.R. Koenraad, J.M. Van 
Midden, A. Van Gestel 

 
1. OPENING EN MEDEDELINGEN  

De voorzitter opent de commissievergadering om 17.00 uur.  
 

2. VASTSTELLEN AGENDA  
De agenda is ongewijzigd vastgesteld.  

 

3. Raadsvoorstel Programmabegroting 2024 
De gemeenteraad wordt voorgesteld de Programmabegroting 2024 inclusief meerjarenraming  

2025-2027 en bijbehorende begrotingswijziging vast te stellen en akkoord te gaan met het  

storten van het begrotingsresultaat 2024 ad € 3,488 miljoen in het Investeringsfonds om het  

zodoende beschikbaar te houden voor eigen inbreng van middelen bij de aanvraag uit het  

Volkshuisvestingsfonds. 

 
Door de fracties zijn tijdens het commissiedebat de volgende (voorgenomen) wijzigingsvoorstellen 
en/of moties ingebracht:  

 
VLP Roosendaal 

▪ Motie vereenvoudiging subsidieaanvragen  
▪ Motie zet onze monumenten in het licht 

 

Roosendaalse Lijst 

▪ Motie onderzoek naar mogelijkheden herbouw van verouderde panden 
▪ Motie preventie en veiligheidsgevoel/awareness t.b.v. inwoners 
▪ Motie t.b.v. de groei van Roosendaal als studentenstad  
▪ Motie t.b.v. het versterken van de communicatie richting inwoners 

 

VVD 

▪ Geen eigen moties/amendementen 
 

GroenLinks 

▪ Geen eigen moties/amendementen 
 

 



2  

CDA 

▪ Geen eigen moties/amendementen 
 

PvdA 

▪ Geen eigen moties/amendementen 
 

D66 

▪ Motie inwonerswijkraad 
 

BurgerBelangen Roosendaal 

▪ Amendement t.b.v. budget 50.000 euro aanschaf sinterklaascadeaus voor kinderen van 
gezinnen die in armoede leven 

▪ Motie toegankelijkheidssubsidie 
 

Forum voor Democratie 

▪ Amendement t.b.v. afvalstoffenheffing niet te laten stijgen 
▪ Motie alle kinderen met een zwemdiploma A van de basisschool 
▪ Motie goedkopere zwemlessen voor alle kinderen 
▪ Motie t.b.v. het snel realiseren van studentenwoningen 
 

Vitaal Liberaal 

▪ Geen eigen moties en amendementen 
 

Tijdens de beraadslaging zijn door het college de volgende concrete punten ingebracht in reactie 
op de eerste en tweede termijn: 

− Wethouder Van der Star heeft aangegeven dat zij verwacht  dat zij de raad voor het einde van 

het kalenderjaar nader kan informeren over de scenario’s m.b.t het multifunctioneel centrum 

in Nispen. 

− Wethouder van der Star heeft aangegeven open te staan voor een pilot in het kader 

Burgerberaad en dat er op dit moment wordt bezien waar dit kan worden ingezet. 

− Wethouder van der Star heeft aangegeven dat er een ambtelijke werkgroep is opgericht t.b.v. 

heldere taal vanuit de gemeente. Deze werkgroep zou bijv. ook de P&C-stukken van komend 

jaar nog op heldere taal kunnen doorlezen (dit om aan te geven dat er vanuit de gemeente 

aandacht is voor heldere taal).  

− Wethouder Van Gestel heeft aangegeven dat zijn verwachting is dat hij voor de zomer van 

2024 de raad het monumentenbeleid (o.a. m.b.t. beschermde dorps- en stadsgezichten, 

kerkenvisie en wederopbouwarchitectuur) kan presenteren. 

− Wethouder van Gestel gaat samen met wethouder Van Ginderen overleggen en evt. met 

Quiet Roosendaal in overleg ten aanzien van of het totale cultuuraanbod zou kunnen passen 

in het cultuuraanbod vanuit Quiet. 

− Ten aanzien van het door D66 ingebrachte ingekomen verzoek voor een Islamitische 

begraafplaats heeft wethouder Van Gestel aangegeven dat het de verzoekers vrij staat om 

een bijzondere begraafplaats te willen oprichten en dat er gesprekken worden gevoerd ten 

aanzien van deze wens. Hierbij heeft wethouder Van Gestel tevens aangegeven, dat mocht dit 

aan de orde zijn, hij dit dan aan de raad zal laten weten. Wethouder Van Gestel heeft tevens 

aangegeven dat het verzoek dat eerder dit jaar aan de gemeenteraad is gedaan hiertoe niet 

nodig is. Dat is inmiddels ook zo aan de verzoekers gecommuniceerd. 

− Wethouder Van Gestel heeft aangegeven dat de woningbouwprogrammering op korte termijn 

via een raadsmededeling naar de raad zal komen.  

− Wethouder Vermeulen heeft aangegeven dat de raad eind van dit jaar de visie Binnen- en 

Buitensportaccommodaties van de toekomst mag verwachten.  
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− Wethouder Vermeulen heeft aangegeven dat er gekeken wordt naar een pilot t.b.v. een 

aantrekkelijke verbinding tussen het Leisurepark en de binnenstad. 

− Wethouder Vermeulen heeft op verzoek van D66 toegezegd de raad op de hoogte te zullen 
houden van haar inspanningen om de reguliere buslijn rondje Kalsdonk te behouden. 

− Wethouder Koenraad komt, op verzoek van de VLP Roosendaal-fractie, schriftelijk terug bij de 

raad met een overzicht van de stand van zaken m.b.t. de exploitatie huishoudelijk afval. 

− Ten aanzien van de OV-pas voor minima heeft wethouder Van Ginderen aangegeven dat er 

wordt gestreefd naar een invoeringsdatum per 1 januari 2024 (afhankelijk van communicatie 

en techniek). 

− Wethouder Van Ginderen heeft toegezegd dat hij ten aanzien van de reanimatiecursus nog 

navraag zal doen wat de reden is dat de vraag het aanbod overstijgt. Hij komt hier nog bij de 

raad op terug.  

4. Sluiting 
 

De voorzitter sluit de vergadering om 21:10 uur 


